
PROTOKÓŁ Nr XX/2008 
z przebiegu sesji zwyczajnej Rady Gminy Bojszowy 

w dniu 06 października 2008r. 

 

Obecni zgodnie z załączoną listą obecności. 

Porządek posiedzenia: 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Uchwalenie porządku obrad sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Przedstawienie projektu uchwały. 
5. Przyjęcie uchwały. 
6. Zapytania i interpelacje radnych oraz sprawy bieŜące. 
7. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
8. Zakończenie sesji. 

 
Przebieg sesji: 
Ad.1-3 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kumor otworzył sesję, powitał radnych i zaproszonych 
gości oraz stwierdził prawomocność sesji – obecnych 12 radnych (spóźniony radny: Grzegorz 
Sztoler, Dariusz Gniza, Adam Wybraniec).  
Proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 12 głosów –za. 

Protokół z obrad poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie – 12 głosów – za . 

 
Ad.4 
Przedstawienie projektów uchwał. 
 
Wójt Henryk Utrata omówił projekt uchwały Nr XX/105/2008 w sprawie zmian w uchwale 
Rady Gminy Bojszowy Nr XII/57/2007 z dnia 19 grudnia 2007r. w sprawie budŜetu na 2008r. 
Podjęcie uchwały jest niezbędne z kilku powodów. Pierwszym jest konieczność korekty 
projektów złoŜonych do Marszałka w sprawie modernizacji ul. Międzyrzecznej i ul. Św. Jana 
(dokładnie, naleŜy poprawić dane dotyczące kosztów kwalifikowanych  
i niekwalifikowanych). 
W związku z inwestycjami pokrywanymi ze środków pochodzących z umorzeń dotyczących 
ograniczenia niskiej emisji, naleŜało zmienić Wieloletni Program Inwestycyjny - dodano 2 
pozycje (rozbudowa kanalizacji w Świerczyńcu i modernizacja pompowni P-1 w 
Bojszowach), a inwestycje zostały rozpisane na lata 2008-2009 (załącznik do uchwały). 
 
Uwagi radnych: 
Radny Andrzej Knopek: czy w WPI nie powinna się juŜ pojawić pozycja dotycząca 
rozbudowy budynku urzędu gminy? 
 
Wójt wyjaśnił, Ŝe rozbudowa urzędu pojawi się w WPI w 2009 roku. Spowodowane jest to 
czynnikiem formalnym – inwestycja znajdująca się w WPI musi być rozpoczęta w danym 
roku budŜetowym i kontynuowana w 2 latach następnych. W tegorocznym budŜecie nie ma 
ujętej rozbudowy urzędu. 
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Przystąpiono do głosowania uchwały. 
 
 
Ad.5 
Przyjęcie uchwał: 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (obecni radni : Gniza, Sztoler, Wybraniec). 
 
Uchwała Nr XX/105/2008 w sprawie zmian w uchwale Rady Gminy Bojszowy Nr 
XII/57/2007 z dnia 19 grudnia 2007r. w sprawie budŜetu na 2008r. 
 

15 głosów – za. 
 
 
 
 
Ad. 6 
Zapytania i interpelacje radnych oraz sprawy bieŜące. 

Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy Bojszowy w okresie 
międzysesyjnym: 

1. Podziękowania dla Radnych uczestniczących w uroczystościach związanych z otwarciem 
świetlicy w Jedlinie oraz za czynny udział w licytacji na rzecz Krzysia Jasińskiego. 

2. Odbyło się posiedzenie Komisji BudŜetu i Rozwoju Gminy. 

3. Zaproszenie do przybycia na mecz piłki noŜnej Oldboje Bojszów – Reprezentacja Gwiazd 
Sportu i Prasy, który odbędzie się 9 października 2008r. o godzinie 16.30 na stadionie GTS 
Bojszowy. Podczas meczu odbędzie się licytacja piłek oraz koszulek piłkarskiej reprezentacji 
Polski, której dochód  będzie przeznaczony na pokrycie kosztów leczenia Krzysia. 

 
Wójt Gminy Bojszowy przekazał następujące informacje:   

• Wymienione zostały kosze na przystankach 

• Próba oświetlenia na ulicy Grobla w Świerczyńcu – 08.10.2008r. 

• Wójt omówił problemy związane z budową drogi S-1. Po zastrzeŜeniach ekspertów 
UNESCO wniesionych, co do wariantu nr 4 budowy drogi, konieczny jest wybór 
nowego wariantu. Obecnie konsultowany jest wariant 6 – dotyczący Gminy Bieruń i 
Gminy Bojszowy.  

• Gratulacje dla Radnego Grzegorza Tomala za otrzymanie prestiŜowej nagrody II 
stopnia Ministra Edukacji. 

 
Zapytania i interpelacje radnych:. 

Radny Grzegorz Sztoler  - poinformował o krzywej barierce przy wjeździe do 
Międzyrzecza. 

- czy przed mostkiem na Korzyńcu będzie skończony asfalt? 

- brak oznakowania uskoku na remontowanej drodze. 
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Radny Robert Seweryn – mieszkańcy informują o suchych gałęziach w parku 

- oświetlenie przy ul. Jedlińskiej i Gościnnej 

Radny Stefan Bratek – podziękował w imieniu mieszkańców Jedliny za modernizację 

skrzyŜowania i stworzenie świetlicy środowiskowej w Jedlinie 

Radny Adam Wybraniec – czy są jakieś informacje na temat sygnalizacji świetlnej w 

Ścierniach? 

Radny Antoni Wilczek – potrzeba podcięcia drzew na ul. Korzenickiej 

- na ul. Ruchu Oporu juŜ od kilku lat znajduje się skrzywiony mostek. 

 

Ad. 7 
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje: 

Krzywa barierka – zarządcą drogi jest Starosta. Sprawa barierki jest sygnalizowana. Są 
szanse na naprawę bariery. 

Oznakowanie uskoku – zgłosimy wykonawcy potrzebę oznakowania. 

Asfalt przy mostku – będzie zaasfaltowane warstwą ścieralną. Będzie gładki przejazd. 

Suche gałęzie – problem zostanie rozwiązany. 

Prześwietlenie ul. Korzenickiej -  będzie zrealizowane. 

Sygnalizacja – mimo pism z Bojszów i Bierunia, nie przewiduje się sygnalizacji na 
skrzyŜowaniu w Ścierniach. 

 

Ad. 8 
Przewodniczący Rady Gminy Bojszowy Marek Kumor formułą „Zamykam sesję Rady 
Gminy Bojszowy” zakończył obrady sesji. 

Protokołowała: B. Wrobel 
Bojszowy, dnia 06.10.2008r. 

 
 

 

 
 
 


